
RM.0052-5/05 
Protokół Nr XXXII/05 

z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Koronowie 
odbytej w dniu 15 czerwca 2005 roku  
w sali sesyjnej w Urzędzie Miejskim 
w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 
 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom Grzegorz Myk 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Zgodnie z § 36 Statutu Gminy Koronowo Przewodniczący Rady Grzegorz 
Myk na podstawie listy obecności radnych stwierdził prawomocność 
obrad XXXII sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
W sesji udział wzięło 18 radnych. 
 
Radni nieobecni, usprawiedliwieni: Michał Gmys, Maciej Makowski, Anna 
Zwara. 

 
Protokolant sesji Adela Rojek. 
 
W sesji udział wzięli również: 
 
1. Zygmunt Michalak    Burmistrz Koronowa. 
2. Andrzej Kołodziejczyk   Z-ca Burmistrza Koronowa. 
3. Sławomir Marszelski    Z-ca Burmistrza Koronowa. 
4. Aleksandra Szyszka    Skarbnik Gminy.  
5. Teresa Polus     Sekretarz Gminy. 
6. Barbara Piłat     Kierownik Wydziału RGG UM. 
7. Janina Zakrzewska    Kierownik Wydziału Oświaty UM 
8. Zbigniew Szalski    Z-ca Kierownika Wydziału IPR. 
9. Andrzej Nowak    Dyrektor SP ZOZ w Koronowie. 
10. Mirosław Mazurek    Komendant Komisariatu Policji. 
11. Ryszard Chrzanowski   Dyrektor ZGKiM w Koronowie 
12. Kazimierz Kolander    Radca Prawny UM. 
 
Zaproponowany porządek obrad XXXII sesji, przesłany radnym wraz 
z materiałami na sesję: 
 
1. Otwarcie obrad XXXII sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Wnioski dotyczące zmian porządku obrad XXXII sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 



5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między 
sesjami Rady. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych 
interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

7. Składanie interpelacji. 
8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
9. Wręczenie wyróżnień dla: 
- Szkoły Podstawowej w Witoldowie - za zajęcie I miejsca w Finale 

XXVIII Turnieju Wiedzy o Bezpieczeństwie w Ruchu Drogowym 
w kategorii szkół podstawowych, 

- Gimnazjum we Wtelnie - za zajęcie I miejsca w Finale XXVIII 
Turnieju Wiedzy o Bezpieczeństwie w Ruchu Drogowym w kategorii 
szkół gimnazjalnych, 

- Szkoły Podstawowej nr 2 w Koronowie za zajęcie III miejsca 
w ogólnopolskim finale konkursu turystycznego pn. „Przygoda”, 

- ucznia Szkoły Podstawowej w Witoldowie za zajęcie VII miejsca 
w finale XXVIII Ogólnopolskiego Turnieju pn. „Młodzież zapobiega 
pożarom”, 

- uczennicy Szkoły Podstawowej nr 2 w Koronowie za zajęcie III 
miejsca w finale Ogólnopolskiego Konkursu Recytatorskiego Poezji 
Karola Wojtyły i o Janie Pawle II, 

- Szkoły Podstawowej we Wtelnie za uzyskanie tytułu „Szkoła 
z klasą”. 

10. Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Koronowo. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę 

Nr XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy na 2005 rok. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji 
w latach 2005-2008 projektu pn. „Hala Sportowo – Widowiskowa 
w Koronowie”. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zabezpieczenia przyznanych 
środków Ministerstwa Edukacji Narodowej i Sportu w formie weksla 
„in blanco”. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji 
w roku 2005 projektu pn. „Budowa drogi Wtelno – Wtelenko – 
odcinek szkoła – skrzyżowanie z drogą wojewódzką”. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletnim planie 
inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 2003-2007. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki 
nr 131 położonej we wsi Samociążek. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany gruntów na terenie 
gminy Koronowo. 



18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany gruntów na terenie 
miasta Koronowa. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na terenie miasta 
i gminy Koronowo. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na terenie miasta 
Koronowa. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości gminnych. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
przejęcie nieruchomości. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXIX/343/05 
Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 23 lutego 2005 roku w sprawie 
Przyjęcia Planu Rozwoju Miejscowości Gogolin. 

24. Informacja o aktualnej sytuacji w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 
Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 

25. Informacja: Punktu Informacji Turystycznej, stanowiska d/s promocji, 
Wydziału Oświaty, Komendanta Komisariatu Policji w Koronowie 
o przygotowaniu Gminy do sezonu turystycznego i wypoczynku 
letniego dzieci i młodzieży. 

26. Sprawozdanie z działalności Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 
i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie. 

27. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
28. Zamknięcie obrad XXXII sesji. 
 
Ad. 1. Otwarcie obrad XXXII sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk otworzył XXXII sesję Rady Miejskiej 
w Koronowie.  
Powitał wszystkich radnych gminy, radnych powiatowych, przybyłych 
gości, sołtysów, przedstawicieli: OKSM-ów i zakładów pracy, kierowników 
jednostek organizacyjnych gminy, Burmistrza Koronowa, Zastępców 
Burmistrza Koronowa, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, pracowników 
Urzędu Miejskiego w Koronowie oraz uczniów szkół podstawowych 
i gimnazjalnych zaproszonych wraz z opiekunami i dyrektorami szkół. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum, 
a tym samym prawomocność obrad XXXII sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie.  
W sesji udział wzięło 18 radnych. Radni nieobecni, usprawiedliwieni: 



Michał Gmys, Maciej Makowski, Anna Zwara. 
Listę obecności radnych dołączono do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 3. Wnioski dotyczące zmian porządku obrad XXXII sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk, – Chciałbym poinformować, że 
w obowiązującym terminie wpłynęły dwa pisma Pana Burmistrza, 
dotyczące wprowadzenia dodatkowych punktów do porządku obrad 
dzisiejszej sesji.  
Jedno dotyczy:  

1) rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
bankowego na realizację projektu pn. „Budowa drogi Wtelno – 
Wtelenko – odcinek szkoła – skrzyżowanie z drogą 
wojewódzką”.  

Będzie to punkt 14a. 
2) rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

bankowego na realizację projektów z odnowy wsi pn. „Remont 
budynku Wiejskiego Domu Kultury w Wierzchucinie 
Królewskim”, „Remont budynku świetlicy wiejskiej w Salnie”, 
„Remont budynku świetlicy wiejskiej w Wilczu”. 

Będzie to punkt 14b. 
3) rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego 

przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na 
terenie Gminy Koronowo. 

Będzie to punkt 23a. 
Drugie pismo dotyczy:  

1) rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie utworzenia 
dodatkowego obwodu głosowania w wyborach Prezydenta 
Rzeczpospolitej Polskiej zarządzonych na 9 października 2005 
roku. 

Będzie to punkt 23b. 
2) rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie utworzenia 

dodatkowego obwodu głosowania w wyborach do Sejmu 
Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej 
zarządzonych na 25 września 2005 roku. 

Będzie to punkt 23c. 
 

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są inne propozycje dotyczące 
zmiany porządku obrad dzisiejszej sesji? 
 
Radny Tadeusz Klonowski – Składam wniosek o wycofanie z porządku 
obrad punktu 22 – Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przejęcie nieruchomości od Nadleśnictwa Różanna. Projekt tej 



uchwały nie jest dopracowany i może być rozpatrzona na następnej 
sesji. 
Wniosek Radnego Tadeusza Klonowskiego przeszedł jednogłośnie 
18 głosami „za”.  
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Złożyłem na ręce Pana Przewodniczącego 
Rady wniosek Radnych Rady Miejskiej w Koronowie następującej treści: 
„Zwracamy się z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad Sesji Rady 
Miejskiej w Koronowie w dniu 15 czerwca 2005 r. punktu: 
„Przedstawienie protokołu z kontroli jednostek organizacyjnych Gminy 
Koronowo, w celu sprawdzenia prawidłowości stosowania ustawy Prawo 
zamówień publicznych i racjonalności wydatkowania środków publicznych 
w roku 2004”. 
Prośbę motywujemy tym, iż zapoznanie się z protokołem miało nastąpić 
na komisjach po zapoznaniu się Komisji Rewizyjnej RM w dniu 16 maja 
2005 r. jednak to nie nastąpiło. W związku z tak przeciągającym się 
procesem zapoznania Radnych RM z tak ważnym faktem wydatkowania 
środków publicznych Gminy Koronowo możemy przyjąć tezę, że komisja 
wykryła nieprawidłowości, które nie mają ujrzeć „światła dziennego” 
gdyż obciążają osoby funkcyjne z tych jednostek. Można również 
domniemać, że następuje „manipulacja” dokumentami, a na takie fakty 
nie ma publicznego przyzwolenia. 
Z uwagi na te przesłanki prosimy o wprowadzenie tego punktu pod 
obrady na Sesję RM w dniu 15 czerwca 2005 r., aby rozwiać wszelkie 
spekulacje na ten temat, który owiany jest wielką tajemnicą.” 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Propozycja nasza jest taka, aby ten punkt 
wprowadzić jako 9a. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Jeśli chodzi o sprawy związane 
z przeprowadzeniem kontroli, o której wspominał Pan Radny chciałbym 
powiedzieć, że po uzyskaniu protokołu i wniosków z tej kontroli, zgodnie 
z obowiązującą procedurą wystąpiłem do Rzecznika Dyscypliny 
Finansowej przy Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Bydgoszczy. Do 
dnia dzisiejszego nie otrzymałem oficjalnego stanowiska. Wiem, że są 
tam pewne kwestie trudne do jednoznacznego określenia i myślę, że 
dopóki tego stanowiska nie będę miał, nie będę dysponował, nie 
zapoznam się z nim to trudno mi będzie ustosunkować się do całości 
sprawy. Mogę poczynić to przy okazji, jeśli taka potrzeba będzie, nawet 
na kolejnych posiedzeniach Komisji, które będą się odbywały w miesiącu 
lipcu, czy sierpniu. Ale nie mniej jednak najpierw chciałbym mieć do 
wniosków stanowisko Rzecznika Dyscypliny Finansowej. 
 



Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy ten termin dla Rzecznika już 
nie minął? 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Od złożenia dokumentów (ja 
nie wiem jak Rzecznik liczy ten czas) Rzecznik miał sześćdziesiąt dni na 
ustosunkowanie się do uwag. Sześćdziesiąt dni od złożenia tych uwag już 
minęło, w międzyczasie było pewne uzupełnianie materiałów, czy 
informacji. Być może, że to jest podyktowane okolicznością przesunięcia 
terminu. Z tego, co wiem prawdopodobnie (wczoraj była taka rozmowa z 
Rzecznikiem) w tym tygodniu, najdalej w przyszłym tygodniu stanowisko 
Rzecznika w tej sprawie będzie mi przedłożone. 
 
Radny Alfons Malinowski – Popieram wniosek Pana Radnego 
Gliszczyńskiego z uwagi na to, że art. 61 Konstytucji wyraźnie mówi, że 
należy się informacja dla społeczeństwa. To, co przedstawi Pan Burmistrz 
sądzę, że Radni na pewno będą zadowoleni. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Pan Burmistrz powołał Komisję. Komisja 
opracowała wnioski. Czy mamy domniemywać, że te wnioski nie są takie 
jak powinny być, czy jest to na tyle tajny dokument, że nie możemy się z 
nim zapoznać, przecież Komisja opracowała protokół? Wnioskuję 
wspólnie z innymi Radnymi, po to by ten protokół został przedstawiony. 
Natomiast nie wnioskowałem o przedstawienie protokołu, czy wniosków 
Rzecznika Dyscypliny Finansów Publicznych.  
 
Wniosek Radnych Rady Miejskiej zgłoszony przez Radnego Stanisława 
Gliszczyńskiego przeszedł 14 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 
1 głosie „wstrzymującym”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Wprowadzamy, zatem ten punkt 
do porządku obrad dzisiejszej sesji jako 9a. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk odczytał po zmianach cały porządek 
obrad XXXII sesji Rady. 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk, - Kto wnosi uwagi lub zastrzeżenia 
do protokołu z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Koronowie? 
  
Radni nie zgłosili uwag i zastrzeżeń do protokołu. 
Radni 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i  1 głosie 



„wstrzymującym” przyjęli bez zmian i poprawek protokół z obrad XXXI 
sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa 
w okresie między sesjami Rady. 
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między 
sesjami Rady przedstawił Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak.  
Radni do sprawozdania przedstawionego przez Burmistrza Koronowa nie 
wnieśli uwag i zastrzeżeń. 
Sprawozdanie dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych 
interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk przedłożył informację o złożonych 
interpelacjach oraz udzielonych odpowiedziach. 
Informację dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 7. Składanie interpelacji. 
 
Radni nie złożyli interpelacji. 

 
Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
 
Radny Tomasz Poraziński  
 
Zapytanie – wniosek 
W związku z rozpoczętym sezonem turystycznym proszę o zwrócenie 
szczególnej uwagi i prowadzenie monitoringu w miejscowościach: 
Pieczyska, Romanowo, Samociążek.  
Proszę także o: 
- stały monitoring śmieci na Pieczyskach,  
- czystości na ulicach miasta,  
- otwarcia wc,  
- realizacji inwestycji pieszo-jezdni w Pieczyskach. 
 
Radna Zofia Lorenc 
 

1. Proszę o ustawienie pojemników na szkło i plastik na wybudowaniu 
Łąsko Małe na okres letni i zabranie śmieci znad strugi w Łąsku 
Małym, które zebrały dzieci podczas akcji „Sprzątanie Świata”. 

2. Kiedy nastąpi renowacja drogi przy blokach w Łąsku Wielkim? 



3. Proszę o wykoszenie poboczy drogi Wilcze – Wilcza Góra. 
4. Składam podziękowania wszystkim sponsorom za pomoc w 

organizacji Dnia Dziecka w Łąsku Małym: Panu Klimkiewiczowi, 
Panu Burmistrzowi, Pani Sekretarz, Panu Kuskowskiemiu, tu 
obecnemu Panu Szewczykowi i Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi 
Kultury w Koronowie. 

 
Radny Alfons Malinowski 
 

1. Jak długo można czekać na elewację Szkoły Nr 2? Dlaczego tak 
długo? 

2. Na ul. Tucholskiej 2 (Dom Kultury dawny) w budynku jest duża 
dziura. Grozi to niebezpieczeństwem i możliwością składania tam 
śmieci. Wiem, że jest to teren prywatny, trzeba jednak tę dziurę 
zabezpieczyć. 

3. W swojej informacji mówił Pan ile mieszkań będziemy mieli po 
zmodernizowaniu budynku byłej szkoły w Hucie. Chciałbym się 
dowiedzieć, jaki będzie koszt przerobienia tego budynku i ile 
mieszkań tam uzyskamy? 

4. Zwrócili się do mnie seniorzy Koronowa z takim pytaniem. Gdzie 
można się zwrócić żeby ustalić, jakie prawa przysługują seniorom 
w naszej Unii Europejskiej? 

 
Radny Piotr Jagielski 
 

1. Czy jest opracowana oferta inwestycyjna dla potencjalnych 
inwestorów i w jaki sposób jest ona prezentowana? 

2. Kilka lat temu Gmina wspierała materialnie właścicieli 
zabytkowych kamienic, którzy remontowali elewacje. Czy obecnie 
właściciele obiektów mogą liczyć na jakąś pomoc ze strony 
samorządu przy poprawianiu wizerunku starego miasta? 

 
Radny Stanisław Gliszczyński 
 

1. Czy można scedować dzierżawę nieruchomości stanowiącej 
własność gminy na inna osobę bez przetargu? 

2. Zwracam się z prośbą o przedstawienie szczegółowego zakresu 
wydatkowania środków z poz. 8 i 9 Wykazu Zadań Inwestycyjnych 
na rok 2005. 

3. Czy zostało wypłacone odszkodowanie zasądzone przez Sąd za 
niezgodne z prawem rozwiązanie umowy o pracę w MGOK? W 
jakiej kwocie? I z jakich pieniędzy? 

 



O odpowiedzi proszę również na piśmie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk 
 
Chciałbym poinformować, że po raz pierwszy w tym roku organizujemy 
Festyn Cysterski wspólnie z Ministerstwem Kultury w Tuszynach. Festyn 
trwać będzie trzy dni. Rozpoczynamy w piątek po południu.  
Planujemy w tym dniu m. in: 
- zabawy plebejskie, 
- konkursy sprawności rycerskiej, 
- turniej rycerski, 
- biesiadę rycerską dla bractw. 
 

W następny dzień od rana odbędzie się: 
     - zwiedzanie kościoła pocysterskiego, 
     - pokaz walk rycerskich, 
     - zabawy plebejskie dla publiczności, 
     - oficjalne otwarcie Festynu Cysterskiego, 

 - pokazy walk rycerskich, 
 - kusza dla publiczności, 
 - zabawy plebejskie, 

     - o godz. 15.30 – inscenizacja przekazania Ziemi Koronowskiej 
Cystersom 
- zmagania rycerskie,  
-  ok. 17.00 – Zabawy plebejskie, 
- turniej bojowy rycerski,  
- próby rycerskie dla publiczności, 
- rugby workiem siana dla rycerzy  
-  o godz. 22.00 – biesiada rycerska dla mieszkańców i turystów 

 
W niedzielę: 
    - o godz. 12.30 – msza św. Rycerska (po łacinie) 
    - o godz. 14.00 – zbiórka dowódców drużyn przed bitwą 
- mocarz - próby siłowe 
- kusza dla publiczności 
- spotkanie z autorem książki „Koronowo 1410” p. Piotrem Derdejem 

(będzie możliwość zakupu książki oraz otrzymania autografu), który 
przyjeżdża do Koronowa z swymi przyjaciółmi Steffenem Möllerem i 
Waldemarem Łysiakiem, 

    - o godz. 16.00 – inscenizacja Bitwy pod Koronowem. 
 
Bardzo serdecznie zapraszam wszystkich do wzięcia udziału w Festynie 
Cysterskim. 



Ad. 9. Wręczenie wyróżnień dla: 
- Szkoły Podstawowej w Witoldowie - za zajęcie I miejsca 

w Finale XXVIII Turnieju Wiedzy o Bezpieczeństwie 
w Ruchu Drogowym w kategorii szkół podstawowych, 

- Gimnazjum we Wtelnie - za zajęcie I miejsca w Finale 
XXVIII Turnieju Wiedzy o Bezpieczeństwie w Ruchu 
Drogowym w kategorii szkół gimnazjalnych, 

- Szkoły Podstawowej nr 2 w Koronowie za zajęcie III 
miejsca w ogólnopolskim finale konkursu turystycznego 
pn. „Przygoda”, 

- ucznia Szkoły Podstawowej w Witoldowie za zajęcie VII 
miejsca w finale XXVIII Ogólnopolskiego Turnieju 
pn. „Młodzież zapobiega pożarom”, 

- uczennicy Szkoły Podstawowej nr 2 w Koronowie za 
zajęcie III miejsca w finale Ogólnopolskiego Konkursu 
Recytatorskiego Poezji Karola Wojtyły i o Janie Pawle II, 

- Szkoły Podstawowej we Wtelnie za uzyskanie tytułu 
„Szkoła z klasą”. 
 

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk, Burmistrz Koronowa Zygmunt 
Michalak i Kierownik Wydziału Oświaty Janina Zakrzewska wręczyli 
uczniom z poz.: 1, 2, 3 i 4 (listy gratulacyjne i bony pieniężne) 
opiekunom (listy gratulacyjne, nagrody pieniężne i kwiaty) szkołom na 
ręce dyrektorów szkół (listy gratulacyjne i kwiaty) i nagrody rzeczowe dla 
Szkoły Podstawowej nr 2 w Koronowie i Szkoły Podstawowej we Wtelnie 
za osiągnięcia w konkursach i zawodach: 
 
1. Dla Szkoły Podstawowej w Witoldowie - za zajęcie I miejsca w Finale 

XXVIII Turnieju Wiedzy o Bezpieczeństwie w Ruchu Drogowym w 
kategorii szkół podstawowych: 
 

Dawid Grefkiewicz  - I m-ce indywidualnie  

Damian Ozimkowski - III m-ce indywidualnie 

Łukasz Piasecki  - XI m-ce indywidualnie 

 Opiekun: p. Sławomir Różański. 

2. Dla Gimnazjum we Wtelnie - - za zajęcie I miejsca w Finale XXVIII 
Turnieju Wiedzy o Bezpieczeństwie w Ruchu Drogowym w kategorii 
szkół gimnazjalnych: 
 

Damian Piasecki  - IV m-ce indywidualnie 

Adrian Głowacki  - VI m-ce indywidualnie 



Kamil Wenderlich  - IX m-ce indywidualnie 

 Opiekun: p. Jerzy Polasik. 

3. Dla Szkoły Podstawowej nr 2 w Koronowie za zajęcie III miejsca w 
ogólnopolskim finale konkursu turystycznego pn. „PRZYGODA”. 
Uczestnicy:  Paulina Kasza 
   Kinga Szopieraj 
   Agnieszka Szałkowska 
   Joanna Zmich 
   Franciszek Śliwiński 
   Łukasz Turostowski 

 
4. Dla ucznia Szkoły Podstawowej w Witoldowie, Łukasza Kłodzińskiego, 

za zajęcie VII-go miejsca w finale XXVIII Ogólnopolskiego Turnieju 
pn. „Młodzież zapobiega pożarom”.  
Opiekun - p. Renata Górska. 
 
Prezes Zarządu M-G OSP Leszek Grzeliński wręczył Łukaszowi 
Kłodzińskiemu złotą odznakę Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych. 
 

5. Dla uczennicy Szkoły Podstawowej nr 2 im. Jana Pawła II, Aleksandry 
Rydelskiej, za zajęcie III-go miejsca w finale Ogólnopolskiego 
Konkursu Recytatorskiego Poezji Karola Wojtyły i o Janie Pawle II. 

 
6. Dla Szkoły Podstawowej we Wtelnie za uzyskanie tytułu „Szkoła z 

klasą”. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk ogłosił 10 minutową 
przerwę w obradach sesji. 
Po przerwie Przewodniczący Rady Grzegorz Myk wznowił 
obrady sesji.  
 
Ad. 9a. Przedstawienie protokołu z kontroli jednostek 
organizacyjnych Gminy Koronowo, w celu sprawdzenia 
prawidłowości stosowania ustawy Prawo zamówień publicznych 
i racjonalności wydatkowania środków publicznych w roku 
2004. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Nim przeczytam ten protokół 
kilka słów komentarza do tego protokołu. 
Nie jest naszą żadną złą wolą wydanie informacji zawartych w tymże 
protokole z uwagi na dość specyficzną materię przedmiotu tejże kontroli 
zamówień publicznych i potrzeby odpowiedniego skomentowania 



niektórych przepisów dotyczących Prawa zamówień publicznych.  
Uwagi, które są w protokole zawarte wymagają nieraz dodatkowych 
wyjaśnień czy ustosunkowania się. W sprawach, co, do których mamy 
pewne wątpliwości wystąpiłem do Rzecznika Dyscypliny Finansowej. 
Sądzę, że w przeciągu najbliższego tygodnia, najdalej za dziesięć dni to 
stanowisko powinienem otrzymać. Tak proszę do tego podchodzić. To, 
co odczytam są to stwierdzenia Komisji, którą powołałem swoim 
zarządzeniem w dniu 14 lutego 2005 r. do przeprowadzenia kontroli we 
wszystkich praktycznie jednostkach mi podległych. Sam protokół ma 
osiemnaście stron. Myślę, że komentować tutaj nie będziemy.  
Wnioski sami Państwo będą mogli sobie wyciągnąć. 
 
Protokół z w/w kontroli przedstawił Burmistrz Koronowa Zygmunt 
Michalak. 
 
Ad. 10. Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Miasta i Gminy 
Koronowo. 
 
Informację z realizacji Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Koronowo 
przedstawił Pan Zenon Rydelski – inspektor d/s promocji i sportu Urzędu 
Miejskiego w Koronowie. 
Informacja na piśmie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej 
Uchwałę Nr XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie 
w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2005 rok. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 

Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu 
uchwały? 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Czy nie powinna nastąpić zmiana w 
porządku obrad, że najpierw przyjmujemy punkty: 14, 14a, 14b, co jest 
konsekwencją wejścia w budżet? Może zdarzyć się, że którejś z uchwał 
nie przyjmiemy i co wtedy? 
 
Radca prawny Kazimierz Kolender – Słuszna uwaga. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Zatem ten projekt uchwały 
przekładamy. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Proponuję przyjąć teraz głosowanie nad 



projektami uchwał: 14, 14a, 14b i wrócić po tym do punktu 11. 
Wniosek został przyjęty przez aklamację 
 
Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do 
realizacji w roku 2005 projektu pn. „Budowa drogi Wtelno – 
Wtelenko – odcinek szkoła – skrzyżowanie z drogą 
wojewódzką”. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proszę o pytania, uwagi do 
projektu uchwały. 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała Nr XXXII/373/05 w sprawie przyjęcia do realizacji w 
roku 2005 projektu pn. „Budowa drogi Wtelno – Wtelenko – 
odcinek szkoła – skrzyżowanie z drogą wojewódzką” podjęta 
została jednogłośnie 18 głosami „za” przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 14a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu bankowego na realizację projektu pn. „Budowa drogi 
Wtelno – Wtelenko - odcinek szkoła – skrzyżowanie z drogą 
wojewódzką”. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała Nr XXXII/374/05 w sprawie zaciągnięcia kredytu 
bankowego na realizację projektu pn. „Budowa drogi Wtelno – 
Wtelenko - odcinek szkoła – skrzyżowanie z drogą wojewódzką” 
podjęta została jednogłośnie 18 głosami „za”, przy braku 
głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 14b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu bankowego na realizację projektów z odnowy wsi pn. 
„Remont budynku Wiejskiego Domu Kultury w Wierzchucinie 
Królewskim”, „Remont budynku świetlicy wiejskiej w Salnie”, 



„Remont budynku świetlicy wiejskiej w Wilczu”. 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Radny Kazimierz Szewczyk – Czy w budżecie gminy na 2005 rok 
zabezpieczono środki na te remonty? 
Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka – Tak. Najpierw była to kwota 23 
tyś. zł., potem zwiększyliśmy ją o ponad 14 tyś. zł. i była to kwota 
37.539,99 zł. Teraz ma to być przeniesione tam, gdzie są świetlice do 
działu 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego. 
Radny Kazimierz Szewczyk – Ale zadania tego nie było w wykazie zadań 
inwestycyjnych. 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Tak zgadza się. Najpierw 
musimy zabezpieczyć środki w budżecie, potem wprowadzimy to do 
wykazu. 
Radny Stanisław Gliszczyński – To ma być forma uchwały intencyjnej? 
Burmistrz Zygmunt Michalak – Tak. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała Nr XXXII/375/05 w sprawie zaciągnięcia kredytu 
bankowego na realizację projektów z odnowy wsi pn. „Remont 
budynku Wiejskiego Domu Kultury w Wierzchucinie 
Królewskim”, „Remont budynku świetlicy wiejskiej w Salnie”, 
„Remont budynku świetlicy wiejskiej w Wilczu” podjęta została 
jednogłośnie 18 głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej 
Uchwałę Nr XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie 
w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2005 rok. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Projekt uchwały został już 
odczytany, proszę o pytania. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Dwie pozycje mnie interesują w wykazie 
zadań inwestycyjnych na 2005 rok pozycja nr 8 - Budowa chodników OM 
1000-lecia ul. 26 Stycznia, ul. Modrzewiowa, ul. Brzozowa, ul. Sosnowa, 
ul. Świerkowa w Koronowie z odwodnieniem ulic w kolumnie 4 dot. 
aktualnej wartości kosztorysowej jest kwota 300 tyś. zł. a w pozycji 31 
wieloletniego planu inwestycyjnego poz. 5 koszt szacunkowy tego 
zadania to kwota 400 tyś. zł. Jest tu niezgodność o 100 tyś. zł.  
Druga pozycja to nr 26 w wykazie zadań inwestycyjnych – Odbudowa 
świetlicy wiejskiej w Tryszczynie - aktualna wartość kosztorysowa tu 



widnieje kwota 229.979,31 zł. a w wieloletnim planie inwestycyjnym w 
pozycji 32 tu na to zadanie określono koszt szacunkowy 229.989,31 zł., a 
różnica między tymi kwotami wynosi 10 zł. Należy to uściślić, nie 
powinno być tu różnic. 
 
Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk – Faktycznie jest różnica, jest to 
jednak wartość szacunkowa, która na pewno zmieni się. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Wnioskuję o wpisanie w wykazie zadań 
inwestycyjnych na 2005 rok na zadanie w pozycji 8, w kolumnie 4 kwoty 
400 tyś. zł. To samo dotyczy pozycji 26 wykazu zadań inwestycyjnych na 
2005 rok w kolumnie 4 tego zadania wpisać 229.989,31 zł. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – W uzasadnieniu projektu uchwały mamy 
zapis „W oparciu o Decyzję Wojewody Kujawsko-Pomorskiego z dnia 15 
kwietnia 2005 r. Nr WFB.I.3011-15/05 zwiększa się wydatki na zakupy 
inwestycyjne z przeznaczeniem na wyposażenie klas zerowych Szkół 
Podstawowych w gminie Koronowo” czy to też dotyczy zerówki w 
przedszkolu? 
 
Kierownik Wydziału Oświaty Janina Zakrzewska – Nie, tylko zerówek w 
szkołach. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk poddał pod głosowanie dwa wnioski 
zgłoszone przez radnego Stanisława Gliszczyńskiego. 
 
W oddzielnych głosowaniach wnioski przeszły jednogłośnie 18 głosami 
„za”. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała Nr XXXII/376/05 zmieniająca 
Uchwałę Nr XXVIII/318/05 Rady Miejskiej w Koronowie 
w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2005 rok podjęta 
została jednogłośnie 18 głosami „za”, przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do 
realizacji w latach 2005-2008 projektu pn. „Hala Sportowo – 
Widowiskowa w Koronowie”. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 



Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu 
uchwały? 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała Nr XXXII/377/05 w sprawie przyjęcia do realizacji 
w latach 2005-2008 projektu pn. „Hala Sportowo – 
Widowiskowa w Koronowie” podjęta została jednogłośnie 18 
głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zabezpieczenia przyznanych środków Ministerstwa Edukacji 
Narodowej i Sportu w formie weksla „in blanco”. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów.  
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała Nr XXXII/378/05 w sprawie zabezpieczenia 
przyznanych środków Ministerstwa Edukacji Narodowej i Sportu 
w formie weksla „in blanco” podjęta została 18 głosami „za”, 
przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian 
w wieloletnim planie inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 
2003 - 2007. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proszę o pytania, uwagi do 
projektu uchwały. 
Radni nie zadali pytań. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała Nr XXXII/379/05 w sprawie zmian w wieloletnim 
planie inwestycyjnym gminy Koronowo na lata 2003 – 2007 
podjęta została jednogłośnie 18 głosami „za”, przy braku 
głosów: „przeciw” i „wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 



 
Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały o przystąpieniu do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działki nr 131 położonej we wsi Samociążek. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania do projektu 
uchwały? 
Radna Danuta Czarnotta – Jako Przewodnicząca Komisji Przestrzegania 
Prawa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 
chciałabym poinformować, że Komisja projekt tej uchwały zaopiniowała 
pozytywnie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała Nr XXXII/380/05 o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
działki nr 131 położonej we wsi Samociążek podjęta została 
jednogłośnie 18 głosami „za” przy braku głosów: „przeciw” i 
„wstrzymujących”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany 
gruntów na terenie gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Salę obrad opuścił radny Tomasz Poraziński. Obecnych 17 
radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy ktoś chciałby coś 
dopowiedzieć? 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Nie brał udziału w 
głosowaniu chwilowo nieobecny radny Tomasz Poraziński. 
Uchwała Nr XXXII/381/05 w sprawie zamiany gruntów na 
terenie gminy Koronowo podjęta została jednogłośnie 17 
głosami „za” przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących 
się”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany 



gruntów na terenie miasta Koronowa. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania? 
 
Radna Danuta Czarnotta – Projekt tej uchwały był dyskutowany na 
Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 
Komunalnej i Przestrzennej. Członkowie Komisji nie są przeciwni, aby 
przy ul. Bydgoskiej powstał parking, ale w tegorocznym budżecie nie ma 
zabezpieczonych środków finansowych na realizację budowy tego 
parkingu. Jest to spora inwestycja, tym bardziej, że teren trzeba 
odwodnić i postawić mur oporowy. Następna sprawa to, mimo, iż działka 
jest dosyć duża można wykorzystać na parking tylko 2/3 tej działki, 1/3 
to skarpa. Nadal członkowie Komisji uważają, że działka ta jest zbyt 
droga. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - Nikt nie mówi, że parking ten 
będzie w tym roku wykonany. Tu chodzi o zamianę gruntów. Pan 
Burmistrz prowadził negocjacje, już po raz drugi wycena została 
zmieniona. 
 
Radny Alfons Malinowski – Jaka jest opinia OKSM-ów w sprawie 
urządzenia tam parkingu? W uzasadnieniu projektu napisano „duża ilość 
przyjeżdżających tam samochodów” ile? 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy Pan Radny nigdy nie jeździ 
samochodem do kościoła? 
Radny Alfons Malinowski – To nie Pana sprawa, czy ja jeżdżę 
samochodem, czy chodzę pieszo. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Jak Pan jeździ powinien Pan 
wiedzieć.  
Jest jeszcze inny problem. Pracownicy Zakładu Karnego stawiają swoje 
samochody pod domami, pod oknami mieszkańców ul. Bydgoskiej. 
„Smród” i hałas dla tych ludzi jest nie do przyjęcia. 
 
Radna Danuta Czarnotta – Czyli robimy parking dla pracowników Zakładu 
Karnego? 
 
Na salę obrad wrócił radny Tomasz Poraziński. Obecnych 18 
radnych. 
 



Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Nie tylko, bo mowa wcześniej była 
że parking będzie dla osób przyjeżdżających do kościoła. Ja mówię nie 
tylko, również dla pracowników Zakładu Karnego. 
 
Radna Danuta Czarnotta – Są i inne potrzeby w Koronowie. Są również 
miejsca w Koronowie, gdzie parking jest bardziej potrzebny. 
 
Radny Alfons Malinowski – Niewykorzystany jest teren zasypany po 
kanale ulgi przy ul. Bydgoskiej i po POD. Zgadzam się z koleżanką, że 
więcej jest potrzeb, a szczególnie mam na uwadze ul. Kwiatową, czy ul. 
Podgórną, gdzie nawet pogotowie nie może dojechać. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Żeby przyjąć jakiekolwiek środki na 
wyrównanie tego terenu, czy budowę parkingu to najpierw musimy stać 
się właścicielami tego terenu. Po przejęciu gruntu dopiero możemy 
myśleć o tym, jakie pieniądze możemy przyjąć na realizację tego 
zadania. 
 
Radna Danuta Czarnotta – Jeśli chce się dokonać zamiany takiej działki, 
tak położonej i tak wycenionej to powinniśmy mieć jakąś korzyść i środki, 
aby ten teren zagospodarować. 
  
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Środki zaplanujemy na przyszły 
rok. 
 
Radny Tadeusz Klonowski – Gdybyśmy ewentualnie przyjęli tę uchwałę, 
czy jest przewidywany drugi projekt oszczędnościowy usytuowania tego 
parkingu? Ta wersja tania. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – Wersji taniej nie ma. Mówiliśmy 
wcześniej, że gdyby doszło do przejęcia to na pewno w sposób 
tymczasowy należałoby to zagospodarować w ten sposób, że nie żadnym 
polbrukiem tylko kamieniem lub żużlem. Na tyle żeby spełniało to funkcję 
parkingu. Informowałem już radnych, że Zakład Karny deklarował pomoc 
przy budowie muru oporowego. Kwestia wyceny tej oszczędnościowej 
mamy opracowaną. Koszt szacunkowy byłby rzędu kilku tysięcy złotych. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała Nr XXXII/382/05 w sprawie zamiany gruntów na 
terenie miasta Koronowa podjęta została 10 głosami „za”, przy 
6 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 



Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości 
położonych na terenie miasta i gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Radny Alfons Malinowski – Powracam do głosowania poprzedniej 
uchwały. Dziesięciu było „za”, czy liczy się tu ustawowy skład Rady? 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Głosowanie odbyło się zwykłą 
większością głosów. Proszę o wyjaśnienie Pana Mecenasa. 
 
Radca Prawny Kazimierz Kolander – Głosowanie było zwykłą większością 
głosów i nie ma tu odniesienia do ustawowego składu Rady. Liczą się 
tylko głosy oddane „za” w stosunku do głosów „przeciw”. Nie liczy się 
głosów „wstrzymujących”. Teoretycznie mogłoby się tak zdarzyć, że 
byłby jeden głos „za”, reszta radnych by się wstrzymała, a uchwała by 
przeszła. 
Salę obrad opuścił radny Piotr Jagielski. Obecnych 17 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk - Czy do punktu dziewiętnastego są 
uwagi? 
 
Radni nie wnieśli uwag. 
 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Uchwała Nr XXXII/383/05 w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na terenie 
miasta i gminy Koronowo podjęta została jednogłośnie 17 
głosami „za” przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących 
się”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości 
położonych na terenie miasta Koronowa. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Wrócił radny Piotr Jagielski. Obecnych 18 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są pytania? 
Radni nie zadali pytań. 



 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała Nr XXXII/384/05 w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na terenie 
miasta Koronowa podjęta została jednogłośnie 18 głosami „za” 
przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących się”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Wnoszę o 10 minut przerwy. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk ogłosił 10 minutowa 
przerwę w obradach. 
 
Po przerwie Przewodniczący Rady Grzegorz Myk wznowił 
obrady.  
W sesji uczestniczy 15 radnych. Nieobecni radni: Tomasz 
Poraziński, Alfons Malinowski i Piotr Jagielski. 
 
Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie nieruchomości gminnych. 
 

Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proszę o pytania, wątpliwości. 
Pytań nie było. 
 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. W głosowaniu nie brali 
udziału chwilowo nieobecni radni: Tomasz Poraziński, Alfons 
Malinowski i Piotr Jagielski. 
Uchwała Nr XXXII/385/05 w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości gminnych podjęta została jednogłośnie 15 
głosami „za”, przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących 
się”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przejęcie nieruchomości. 
 
Punkt zdjęty z porządku obrad. 
 
Wrócił radny Alfons Malinowski. Obecnych 16 radnych. 
 
Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 



nr XXIX/343/05 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 
23 lutego 2005 roku w sprawie Przyjęcia Planu Rozwoju 
Miejscowości Gogolin. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są uwagi do projektu? 
Radni nie zgłosili uwag. 
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. Nie głosowali nadal 
nieobecni radni: Tomasz Poraziński i Piotr Jagielski. 
Uchwała Nr XXXII/386/05 zmieniająca uchwałę nr 
XXIX/343/05 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 23 lutego 
2005 roku w sprawie Przyjęcia Planu Rozwoju Miejscowości 
Gogolin podjęta została jednogłośnie 16 głosami „za”, przy 
braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących się”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 23a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
nieodpłatnego przejęcia przez Gminę Koronowo nieruchomości 
położonych na terenie Gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Wrócił radny Piotr Jagielski. Obecnych 17 radnych. 
  
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są uwagi? 
Brak uwag radnych. 
 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Nadal nieobecny radny 
Tomasz Poraziński. 
Uchwała Nr XXXII/387/05 w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
przez Gminę Koronowo nieruchomości położonych na terenie 
Gminy Koronowo podjęta została jednogłośnie 17 głosami „za”, 
przy braku głosów: „przeciw” i „wstrzymujących się”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 23b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia 
dodatkowego obwodu głosowania w wyborach Prezydenta 
Rzeczpospolitej Polskiej zarządzonych na 9 października 2005 
roku. 
 
Projekt uchwały odczytała radna Maria Kulczyk. 



 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy są uwagi? 
Uwag radnych brak. 
 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Nadal nieobecny radny 
Tomasz Poraziński. 
Uchwała Nr XXXII/388/05 w sprawie utworzenia dodatkowego 
obwodu głosowania w wyborach Prezydenta Rzeczpospolitej 
Polskiej zarządzonych na 9 października 2005 roku podjęta 
została jednogłośnie 17 głosami „za”, przy braku głosów: 
„przeciw” i „wstrzymujących się”. 
Uchwałę dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 23c. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia 
dodatkowego obwodu głosowania w wyborach do Sejmu 
Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej 
zarządzonych na 25 września 2005 roku. 
 
Projekt uchwały odczytał radny Józef Helmin. 
 
Wrócił radny Tomasz Poraziński. Obecnych 18 radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Proszę o pytania. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński – Obwód głosowania chyba nie powinien 
być w Szkole Podstawowej Nr 1, bo już jej nie ma. 
 
Sekretarz Gminy Teresa Polus – Jest uchwała o likwidacji szkoły z dniem 
31 sierpnia 2005 r., czyli jest jeszcze. 
 
Radny Stanisław Gliszczyński - Ale podczas wyborów już nie będzie. 
 
Sekretarz Teresa Polus – Przy następnych wyborach zmienimy. Na dzień 
dzisiejszy, gdy podejmowana jest uchwała Szkoła Podstawowa nr 1 jest. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała Nr XXXII/389/05 w sprawie utworzenia dodatkowego 
obwodu głosowania w wyborach do Sejmu Rzeczypospolitej 
Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na 
25 września 2005 roku podjęta została 17 głosami „za”, przy 1 
głosie „wstrzymującym” i braku głosów „przeciw”. 
 
Ad. 24. Informacja o aktualnej sytuacji w Samodzielnym 



Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Koronowie. 
 
Informację o aktualnej sytuacji w Samodzielnym Publicznym Zakładzie 
Opieki Zdrowotnej w Koronowie przedstawił Dyrektor SP ZOZ Andrzej 
Nowak. 
Informację dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 25. Informacja: Punktu Informacji Turystycznej, stanowiska 
d/s promocji, Wydziału Oświaty, Komendanta Komisariatu 
Policji w Koronowie o przygotowaniu Gminy do sezonu 
turystycznego i wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 
 
Informację z przygotowania Punktu Informacji Turystycznej w Koronowie 
do sezonu 2005 przedstawił instruktor ds. Informacji Turystycznej 
Grzegorz Myk. 
 
Informację o przygotowaniu do sezonu turystycznego gminy Koronowo – 
2005 przedstawił inspektor ds. promocji i sportu Urzędu Miejskiego w 
Koronowie Zenon Rydelski. 
 
Informację o planowanych formach wypoczynku dzieci i młodzieży – Lato 
2005 przedstawiła Kierownik Wydziału Oświaty Urzędu Miejskiego w 
Koronowie Janina Zakrzewska. 
 
Informację o przygotowaniu Komisariatu Policji w Koronowie do sezonu 
wypoczynkowego na terenie gminy Koronowo przedstawił Komendant 
Komisariatu Policji w Koronowie podinsp. Mirosław Mazurek.  
 
Radni przedstawione informacje przyjęli do wiadomości. 
 
Ad. 26. Sprawozdanie z działalności Komisji Finansów, Budżetu, 
Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej 
w Koronowie. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 
i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Koronowie przedstawił 
przewodniczący Komisji Pan Tomasz Gordon. 
Sprawozdanie dołączono do protokołu z obrad XXXII sesji. 
 
Ad. 27. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak: 
 



1. Rozstrzygnięty jest przetarg na wykonania elewacji na Szkole 
Podstawowej Nr 2 w Koronowie. W ciągu 7 dni od rozstrzygnięcia 
przetargu będzie podpisana umowa z wykonawcą i jeszcze w 
miesiącu czerwcu po zakończeniu roku szkolnego rozpoczęte 
zostaną prace związane z elewacją. Tak to zaplanowaliśmy, aby 
prace były wykonane w czasie wakacji. Podobnie będzie z 
wykonaniem elewacji na sali gimnastycznej i łączniku szkoły we 
Wtelnie. 

 
2. Uzgodniłem z dyrektorem Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Koronowie zabezpieczenie otworu w b. Domu 
Kultury. Postaramy się to wykonać. Te dziury były już tam 
niejednokrotnie likwidowane, czy zabezpieczane. Młodzież czy 
chuligani, co jakiś czas ponownie te szkody będą tam czynić. 

 
3. Jest ogłoszony przetarg na adaptację budynku b. szkoły w Hucie. 

Koszty adaptacji są wyliczone na 94.488,- zł. z tego 33.070,- zł. 
to jest dotacja z Ministerstwa Infrastruktury a 61.417,-  zł. to są 
środki nasze własne. 

 
4. W sprawie zapoznania z prawami emerytów i rencistów w Unii 

Europejskiej postaram się przygotować, czy zabezpieczyć pewne 
materiały z Wojewódzkiego Centrum Integracji Europejskiej. 
Niezależnie od tego w naszym Gminnym Centrum Informacji też 
istnieje możliwość zdobycia pewnych materiałów, ale to już w 
trybie roboczym z Panem Przewodniczącym Malinowskim 
postaramy się zabezpieczyć odpowiednie materiały dotyczące 
możliwości i praw, jakie obowiązują w UE w odniesieniu do 
emerytów i rencistów. 

 
Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Koronowie 
Ryszard Chrzanowski: 
 

1. Odpowiadając na temat monitoringu śmieci chcę poinformować, 
że zatrudniłem od dnia 20 czerwca br. pracownika, który będzie 
zbierał odpady nie tylko z plaży na Pieczyskach. Będzie on 
sprzątał plażę miejską, drogi i pobocza dróg gminnych, nie będzie 
on natomiast sprzątał terenów prywatnych. Sprawami 
monitoringu śmieci generalnie zajmuje się Urząd Miejski w 
Koronowie realizując uchwałę Rady dotyczącą gospodarki 
odpadami. Wiem, że prowadzone są kontrole, wysyłane są 
upomnienia, pouczenia, nakazy. 

 



2. Jeśli chodzi o czystość na terenie miasta dziękuję, że zostało to 
dostrzeżone, będziemy dalej to czynić. 

 
3. Od dnia 20 maja br. zatrudniona jest w miejskim wc przy ul. 

Gancarskiej osoba na umowę o dzieło, która do dnia 30 sierpnia 
br. będzie obsługiwać wc. 

 
4. Śmieci z Łąska Małego zabierzemy. 

 
Z-ca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk: 
 

1. Budowa pieszo-jezdni na Pieczyskach to dla nas zadanie 
najważniejsze, sztandarowe. Koszt zadania jest ogromny. W 
związku z tym w dniu 14 marca br. złożyliśmy do Urzędu 
Marszałkowskiego wniosek o dofinansowanie. Wniosek został 
przyjęty. Teraz będzie podlegał procedurze oceniającej poprzez 
panel ekspertów, a następnie trafi do Zarządu Województwa. Ma 
to nastąpić na przełomie lipca, sierpnia i września i wówczas 
dowiemy się, czy wniosek nasz został zaaprobowany. Jeśli tak, 
będziemy mogli uruchomić procedurę przetargową. Mamy 
nadzieję, że w tym roku zadanie do będzie realizowane i w III, IV 
kwartale tę inwestycję rozpoczniemy. Nasz tutaj udział wynosi 10 
tyś. zł. Natomiast nas nie stać na kolejne dofinansowanie. 
Realizacja tego zadania uzależniona jest od pozyskania środków 
zewnętrznych. 

 
2. Na pewno w przyszłym tygodniu wejdzie firma, która będzie 

sukcesywnie wykaszać pobocza dróg powiatowych. 
 

3. Umowa na renowację drogi gminnej Łąsko Wielkie - Buszkowo 
jest już podpisana. Przetarg na wyłonienie wykonawcy będzie 
ogłoszony w miesiącu czerwcu br. Liczymy, że w lipcu wyłonimy 
firmę, która to zadanie wykona. 

 
4. Cały czas nasza oferta inwestycyjna była zamieszczona na 

stronach internetowych Urzędu Miejskiego. Ostatnio strona była 
uzupełniana, poprawiana, zmieniana i póki co teraz jej nie ma, ale 
na nowo my tę ofertę umieścimy. Poza tym jesteśmy umieszczeni 
w ofertach inwestycyjnych województwa kujawsko-pomorskiego: 
Urzędu Marszałkowskiego i Urzędu Wojewódzkiego. 

       
5. Jest prawdą, że w poprzednich kadencjach gro właścicieli 

kamienic starego miasta skorzystało z dofinansowania gminy na 



odnowienie elewacji. Jak Państwo wiedzą, w tym roku takiego 
dofinansowania nie ma, a to dlatego, że żaden z właścicieli do 
nas o dofinansowanie się nie zwrócił. Co nie znaczy, że w 
przyszłym roku możemy taką pulę środków zaplanować w 
budżecie i powiadomić właścicieli o możliwościach 
dofinansowania. Do tej pory polegało to na pomocy przy zakupie 
farb, ewentualnie załatwieniu rusztowań. 

 
6. Pan Radny Gliszczyński zwrócił się o wyjaśnienia w sprawie 

inwestycji, które są umieszczone w pozycji 8 i 9 wykazu zadań 
inwestycyjnych na 2005 rok. Tutaj Panu Radnemu wyjaśniam, że 
jeśli chodzi o pozycję 8 dotyczącą budowy chodników OM 1000-
lecia, ul. 26 Stycznia, ul. Modrzewiowa, ul. Brzozowa, ul. 
Sosnowa, ul. Świerkowa w Koronowie z odwodnieniem ulic 
decyzja o ustaleniu lokalizacji inwestycji jest w trakcie uzgodnień. 
O ile mi wiadomo jest jeszcze tylko jeden organ, który ma nam 
przesłać uzgodnienia. Sądzę, że jeszcze w miesiącu czerwcu ta 
decyzja będzie wydana. Niezależnie od tego prowadzone są 
rozmowy z wykonawcą projektu na odwodnienie. Tak, że 
dokumentacja na pewno w tym roku będzie wykonana. 

 
7. Budowa nawierzchni ul. Norwida i Zawadzkiego w Koronowie 

tutaj decyzja jest wydana, zlecono przygotowanie projektu 
budowlano - wykonawczego. Projekt będzie opracowany do 30 
września 2005 r.  

 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – na trzecie zapytanie Pana 
Radnego Gliszczyńskiego odpowiedzi udzielę na piśmie. 
 
Z-ca Burmistrza Sławomir Marszelski – Postaramy się ustawić pojemniki 
na szkło i plastik na wybudowaniu w Łąsku Małym na okres lata.  
 
Radny Tomasz Poraziński – czy dotarły do Pana Burmistrza informacje o 
drodze do Srebrnicy, tam są tak straszne dziury, że trudno przejechać. 
 
Burmistrz Koronowa Zygmunt Michalak – na tej drodze te największe 
dziury zostały uzupełnione, a po 20 czerwca w tych najgorszych 
miejscach na tej drodze będą wykonywane nakładki. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – czy wszyscy radni otrzymali 
odpowiedzi na wnioski i zapytania? 
Radni nie zgłosili uwag. 
 



 
  
Ad. 28. Zamknięcie obrad XXXII sesji. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący 
Rady Grzegorz Myk zamknął obrady XXXII sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie. 
 
Sesja trwała od godziny 10:00 do godziny 14:48. 
 
 
Koronowo, dnia 28 czerwca 2005 r. 
 
 
Protokół sporządziła 
 
    Adela Rojek 
 
 

 


